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УВАЖАЕМИ ПРОФ. ХРИСТОВ, 

 Възрастни граждани на квартал Дивдядово ме помолиха да попитам има ли възможност 

автобусът по линия 7 да минава покрай старата поликлиника. Сега линия 71 минава от там, но 

по разписание това става през 1 час, а събота и неделя линията изобщо не върви. Мотивите им 

са, че не е добре болни хора да чакат толкова време по спирките, особено през зимата. 

Ако искаме по-малко коли в центъра през зимните месеци, е добре да удовлетворим 

тяхното желание. Не е тайна, че от услугите на градския транспорт се ползват най-вече 

пенсионери и ученици. Най-важното нещо за пенсионерите е здравната грижа. Няма смисъл да 

им даваме безплатни карти за градския транспорт, ако не им е удобно да ги ползват. За 

учениците също ще е по-добре да имат спирка по-близо до центъра на града, където са 

съсредоточени културните и образователните институции като Младежки дом и ОДК. 

В тази връзка имам два въпроса: 

1. Възможно ли е общинската транспортна схема да се промени така, че линия номер 7 

да има спирка до старата поликлиника? 

2. Последното изменение на транспортната схема на община Шумен е от 29.07.2021 

година. Предполагам, че подобни казуси има и спрямо други линии на градския 

транспорт. Има ли общинска администрация цялостна визия за промени в 

общинската транспортна схема или ние, като общински съветници, трябва сами да 

инициираме такива? 

 

 

С уважение: 

Павел Павлов - независим общински съветник 


